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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT 
PROVISIONAL DE LA FACULTAT DE BIOCIÈNCIES, CELEBRADA EL 21 
DE NOVEMBRE DE 2007. 
 
 
A Bellaterra, a les 15:30 hores del dia 21 de novembre de 2007, es reuneix la Junta 
Permanent Provisional de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la 
presidència del Sr. Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb 
l’assistència dels següents membres de la Junta: 
 
Àlvaro Campos, Gregorio 
Armario García, Antonio 
Arús Caraltó, Carles 
Barbadilla Prados, Antonio 
Barbé Garcia, Jordi 
Belmonte Soler, Jordina 
Blanco Rodríguez, Joan 
Caballín Fernández, Rosa 
Cerqueda Segarra, Laia 
Cuevas Ruíz, Francisco José 
Domingo Espín, Joan 
Farrés Vicen, Jaume 
Jaraquemada Pérez de Guzmán, Dolores 
Jou Mirabent, David 
Llagostera Casas, Montserrat 
Lloret Maya, Francisco 
 

Gibert, Neus 
Martí Roca, Esther 
Molinero Egea, Amàlia 
Navarro Garcia, Maite 
Nogués Bara, Victòria 
Salavert, Montserrat 
Pérez Pons, Josep Antoni 
Poschenrieder Wiens, Charlotte 
Roure Nolla, Joan 
Santa-Cruz Alemán, Maria del Carme 
Surrallés Calonge, Jordi 
Triginer Gil, Laura 
Velázquez Henar, M. Antònia  
Vendrell Roca, Josep 
Virgili Moya, Albert 
 
 

 
 
S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències amb l’ordre del dia següent: 
 
1.   Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
2.   Informe de l’Equip Deganal. 
3.   Convocatòria de la Junta de Facultat d per a l'elecció de Degana/Degà  
4.   Afers acadèmics. 
5.   Afers de tràmit. 
6.   Torn obert de paraules. 
 
 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 
 
S’aprova l’acta per assentiment. 
 
 
2.- Informació de l’Equip Deganal 
 
Informe del Degà: 
Sobre el tema dels plans d’estudi, el Degà informa que la composició de les 
subcomissions encarregades de l’elaboració de les propostes dels plans d’estudi dels 
diferents Graus està molt avançada, a excepció de la encarregada del Grau de 
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Biomedicina. S’ha considerat que és millor portar-ho a la Junta Permanent quan totes 
les subcomissions estiguin complertes i aprovar-ho en la propera junta Permanent, en 
tornar de les vacances de Nadal. 
 
El Consell de Govern de la UAB ha aprovat una sèrie de criteris generals per a 
l’elaboració del mapa de títols. La setmana vinent està previst convocar una reunió de la 
Comissió dels plans d’estudis de les noves titulacions per consensuar un document que 
recolli les indicacions del BOE, de la UAB i algunes consideracions especifiques de la 
Facultat. En aquesta reunió s’emfatitzarà que les diferents Sub-comissions comencin  a 
pensar en la composició de les Comissions d’Assessors. 
 
Un cop aprovat, per la Comissió de Pla d’estudis de la Facultat, s’informarà del seu 
contingut a la Junta Permanent a la que també es portarà per la seva aprovació la 
composició definitiva de les Sub-comissions de les noves titulacions. A partir d’aquest 
moment les Sub-comissions podran començar a treballar. 
 
Igualment, el Degà informa que la Generalitat ha aprovat la creació de tres  noves 
Facultats de Medicina, falta veure com encaixen en el model territorial dels estudis 
universitaris. 
 
I, finalment, informa que la UAB ha decidit que pel curs 2008-2009 hi hagi quatre 
noves titulacions en marxa: Humanitats, Matemàtiques, Física i Traducció i 
Interpretació. 
 
Sobre el tema de Economia,  el Degà informa de la possible reducció en 50 milions d’€ 
dels pressupost per les Universitats per l’any 2008 per part de la GENERALITAT. 
UAB es veuria afectada en una reducció d’11 milions d’€ del pressupost corrent. 
 
Sobre el tema de Gestió Acadèmica,  el Degà informa de que ja es disposa de la persona 
encarregada del tema Erasmus (becari) 
 
Sobre el tema de d’espais i obres, el Degà informa que va ésser aprovat, pel Consell de 
Govern, el PIU amb les previsions esperades. Una part d’aquest PIU s’invertirà en 
aquesta Facultat, la qual cosa va fer que algunes de els altres facultats no n’estiguessin 
massa conformes. 
 
Sobre el tema de les “cates”, donat que de l’informe rebut se’n deduïa que les 
estructures actuals no aguantarien el pes sobreposat prevists, la ViceRectora ha arribat a 
l’acord que es farien les obres de reforç pressupostades sense que això representés un 
retard en les altres actuacions previstes.  
 
També informa que els “faldons” dels mòduls del costat del bar s’estan posant i que la 
marxa de les obres de l’espigó C2-parell segueix segons el pla previst. 
 
Sobre altres temes, el Degà informa que el dia 5 de desembre es signaran els Acords 
Interns de planificació i, en nom de tot l’equip Deganal, vol agrair la nombrosa 
presència en els Actes celebració de la festivitat de Sant Albert. 
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Informe del Vicedegà d’Ordenació Acadèmica: 
El Vicedegà, també com a president de la Junta Electoral de Biociències, comenta el 
desenvolupament de les eleccions del dia 6. Així mateix, explica les actuacions 
realitzades i previstes, segons el calendari electoral, que han de culminar en l’elecció del 
nou Degà, en la posterior Junta Extraordinària de Facultat de Biociències del dia 12 de 
desembre. 
 
Informe de la Vicedegana d’ Estudiants i d’Estudis de Grau: 
La Vicedegana M. Antònia Velázquez informa sobre el desenvolupament de les 
tutories. S’han fet dues sessions de tutories, una pels alumnes de primer i l’altra pels 
alumnes de cursos superiors amb assignatures pendents de primer. Com a aspectes més 
significatius s’ha detectat una important falta d’informació dels alumnes. No coneixen 
els coordinadors, no segueixen la pàgina web, tampoc es miren els cartells ni obren el 
correu institucional. 
 
Informa que es crearà, en el Campus Virtual, un espai pel Deganat i per cada titulació, 
així com que els alumnes, en entrar en el Campus Virtual, rebran notificacions de que 
tenen missatges. 
 
Informe del Vicedegà d’Economia i Serveis: 
El Vicedegà Josep Vendrell informa sobre les quantitats rebudes en concepte de 
pressuposts i que, en termes generals, representen aproximadament un 12% dels totals 
repartits a la UAB. 
 
També fa unes puntualitzacions a les preguntes de la professora M. del Carmen Santa-
Cruz, sobre la informació dels Acords Interns de Planificació. 
 
Informe de la Vicedegana d’ Estudis de Postgrau: 
La Vicedegana Dolores Jaraquemada, informa sobre el tema dels Màsters. Explica que 
s’està fent un intent per millorar el circuit de inscripcions.  
 
Igualment informa, en referència a l’estructura de la web de Biociències, que s’obriran 
uns espais específics per cadascuna de les titulacions que substituiran les actuals 
pàgines, per exemple la web de Biologia. 
  
Seguidament s’obre un torn de preguntes:  
No hi ha intervencions. 
 
 
3.-   Convocatòria de la Junta de Facultat per a l'elecció de Degana/Degà  
 
Segons el procediment electoral previst en el Calendari Electoral de la Facultat de 
Biociències, està prevista la convocatòria d’una de Facultat d per a l'elecció de 
Degana/Degà el dia 12 de desembre de 2008. S’aprova, per assentiment, la convocatòria 
de l’esmentada Junta de Facultat. 
 
 
4.-  Afers acadèmics 
 
No hi ha temes a tractar 
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5.- Afers de tràmit 

 
S’informa de la proposta de dos nous tribunals de proves de conjunt per la Sra. Maria 
Carolina Silvera i el Sr. Edgar Carcía Soto: 
 
Per aquestes proves de conjunt s’aplicarà el següent tribunal: 

Tribunal proves de Conjunt Biologia 
President:  Dr. Joan M. Roure Botànica 
Secretari:  Dr. Javier Retana  Ecologia 
Vocals:  Dr. Josep Allué  Fisiologia Vegetal 

   Dra. Núria Gajú  Microbiologia 
   Dr. Jacint Ventura Zoologia 
   Dr. Albert Virgili Moya Química Orgànica 
 
 
6.- Torn obert de paraules 
 
La professora Amàlia Molinera demana que s’inclogui els tribunals per les proves de 
conjunt dels tres darrers sol·licitants. 
 
La professora María del Carmen Santa-Cruz demana que s’adeqüi millor l’accés Sud i 
es col·loqui una catifa, per recollir la terra i fang que arrosseguen les sabates, a l’entrada 
d’aquella porta. 
 
L’administradora de Centro Esther Martí informa que farà les gestions per col·locar una 
catifa a l’entrada de la porta Sud, però que encara no esta finalitzada la urbanització dels 
accessos a aquella porta. 
 
Els assistents no demanen cap intervenció més. 
 
Sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a 16:45 hores. 
 
 
Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 21 de novembre de dos mil set. 
 
 
Vist i plau:       
Degà:       Secretari: 
 
 
 


